

6) 廣告、貨運、酒店、交通及其他服務

Advertising, Freight, Hotels, Transportation and Other Services

6.1 大會廣告

大會廣告詳情請參閱表格4。

6.2 大會貨運服務

一. 運輸、裝卸、通關等費用及說明

展品貨運價格:

各參展商可向大會貨運服務商索取報關、運輸、展品出入展館配送、 包裝等服務的報價。

參展事項:

一、貨物交接

- 1. 內地參展商:大會貨運服務供應商會提供珠海市集貨或上門收貨服務, 參展商須清楚填寫"參展物品清單"並通知以作安排。珠海集貨是指參 展貨物由參展商自行安排運往珠海市指定地點,上門收貨服務由大會貨 運服務供應商安排上門收貨,如收貨地點不屬報價範圍,收費再議;
- 2. 香港及澳門參展商:參展商可自行安排貨物運至澳門港口,或由大會貨 運服務供應商上門收貨並運至展館展位;
- 3. 展覽館門口收貨:參展商可自行把貨物送至展館門口,交大會貨運服務 供應商接收運至展位內。

二、報關要求

1. 內地參展商:參展商須提供參展合同或相關文件、貨物清單、發票、 報關委託書。貨物如需回運,參展商須在"參展物品清單"上注 明。由於辦理內地出口報關報檢手續需時,參展商必須於指定時間 之前跟大會貨運服務供應商確認所有資料包括報關文件(正本) 等。

三、受管制貨物

- 1. 下列貨物種類,包括:肉類及海產類(只限乾貨)、藥品、保健品、煙 酒類、含酒精飲料、奶類及奶類產品、茶葉、木材、機電產品等由於受 內地及澳門海關的有關條例限制,參展商須提前通知大會貨運服務供應 商以便及早安排處理;
- 2. 特殊性的貨物,包括:危險性貨物、易燃性貨物、污染性貨物、古物等 及受法例保護的貨物,大會貨運服務供應商不提供承運及報關服務。

四、參展商要求

- 1. 參展商需按大會要求的"參展物品清單"要求如實填寫;
- 2. 参展貨物需有合適及妥善的包裝,外包裝上貼上公司名稱及展位號;
- 3. 大會貨運服務供應商會按參展商填寫的清單內容提供貨運服務,期間如 有臨時要求,另議。

五、運費支付

- 1. 參展商須在貨物運抵澳門前或回運前把運費一次性支付給大會貨運服務
- 2. 所有展品必須按上述運貨時間表抵達。晚於截止日期會加收30%的晚 到附加費,且不保證送貨至展台時間。

六、其他

1. 大會貨運服務供應商在展會期間設有現場駐場櫃台,為參展商提供貨物 出、入館配送,裝、拆箱,包裝等服務。

大會貨運服務商 — 聯繫方式

A. 澳門、國內及海外貨運服務

捷通物流有限公司

聯繫人:黎錦華先生/梁業華先生

電話: (853) 2871 1286 / (853) 6264 3133

傳真:(853) 2871 1290

電郵: kent@jetft.com / kenny@jetft.com

地址:澳門工業園街跨境工業區工業大樓2樓D-E

B. 澳門、國內及海外貨運服務

金柏國際展覽運輸(澳門)有限公司

聯繫人:梁穎傑先生

電話:(853) 2838 9486 / (853) 6283 2643

傳真: (853) 2835 6533 電郵: kerry@jes.com.hk

地址:澳門新馬路99號南華商業大廈8樓F室

C. 澳門、國內及海外貨運服務

域多利貨運有限公司 聯繫人:賴先生/王先生 電話:(853)28355663 傳真:(853)28355665 電郵: MIF@VPS-logistic.com

地址:澳門南灣大馬路369-371號京澳大廈21樓A-B座

6.1 Advertising

Please refer to Form 4

6.2 Freight Service

1. Information and costs on transportation, loading and customs clearance procedure

Charges for transportation of Exhibits:

Exhibitors could request the Official Freight Forwarders for quotations of customs declaration, transportation, delivery and packing of exhibits to and from the exhibition hall.

Exhibition information

1. Cargo delivery

- A. Chinese Mainland exhibitors: Official Freight Forwarders will provide cargo collection or pick up service in Zhuhai. Exhibitors must fill in the "Exhibits List" and inform the forwarders for arrangement. Cargo collection means the exhibits are to be sent by the exhibitors themselves to a specified location in Zhuhai. Cargo pick up service means the Official Freight Forwarders arrange the picking up of the cargo from a certain location. If the location is not within the area for quotation, the charges will be negotiable.
- B. Hong Kong and Macao exhibitors: exhibitors may make their own arrangement of transporting cargo to Macao pier, or the exhibitors may hire the Official Freight Forwarders to pick up the cargo and transport it to the exhibition booth.
- Cargo collection at exhibition hall entrance: exhibitors may make their own arrangement of delivering the cargo to the exhibition hall entrance, and Official Freight Forwarders will receive and deliver it to the exhibition booth.

2. Custom declaration requirements

A. Chinese Mainland exhibitors: exhibitors must provide an exhibition contract or relevant documents, exhibits list, invoice, customs declaration authorization, etc. Exhibitors must also remark on the "exhibits list" if the cargo needs return transportation. Since customs and quarantine clearance procedures in Chinese Mainland take time, exhibitors must submit the above documents to Official Freight Forwarders no later than the appointed period, including customs documents (Original) etc.

3. Restricted cargo

- A. The following goods, including: meat and sea products (dried products only), medicine, health products, cigarettes and wines, alcoholic beverages, milk and milk products, tea, wood, electrical appliances etc, are restricted by Chinese Mainland and Macao customs. Exhibitors of these goods should therefore inform Official Freight Forwarders in advance for arrangement.
- The Official Freight Forwarders will not provide any transportation or customs clearance service to special goods such as hazardous goods, flammable goods, goods causing pollution, antiques, and goods protected by law.

4. Requests of Exhibitors

- The exhibitor should complete the "cargo list for exhibition" as per requirement of the Organiser.
- The exhibits should be properly packaged and labeled with the company name and booth number
- The Official Freight Forwarders will provide cargo transportation service according to the list filled in by the exhibitors. If there are ad hoc requests during the Fair period, it has to be negotiated separately.

5. Freight charges payment

- A. Exhibitors must pay all charges to Official Freight Forwarders in advance.
- B. Cargo arriving after our deadlines will incur 30% late arrival surcharge.

6. Others

A. Official Freight Forwarders will set up an exhibition booth with staff on site, to provide services to exhibitors including: delivery and dispatch of cargo into and out of the exhibition hall, removing/repacking of cargo boxes, and packing service, etc.

Official Freight Forwarders - Contact Information

A. For Macao & Mainland China & Overseas

Jet Global Logistics Limited

Mr. Kent Lai / Mr. Kenny Leong Tel: (853) 2871 1286 / (853) 6264 3133

Fax: (853) 2871 1290

E-mail: kent@jetft.com / kenny@jetft.com

Address: Rua Do Parque Industrial, Edf. Industrial Do Parque Industrial Transfronteirico, 2 Andar D-E, Macau

B. For Macao & Mainland China & Overseas

JES Logistics (Macau) Limited

Mr. Kerry Leong Tel: (853) 2838 9486 / (853) 6283 2643

Fax: (853) 2835 6533

E-mail: kerry@jes.com.hk

Address: Avenida de Almedia Ribeiro, No.99 Edf. Nam Wah Commercial, 8 Andar F Macau

C. For Macao & Mainland China & Overseas

Victor Pacific Service Ltd.

Mr. Jerry Lai / Mr. Harvey Wang

Tel: (853) 2835 5663

Fax: (853) 2835 5665 E-mail: MIF@VPS-logistic.com

Address: Avenida Da Praia Grande, 369-371, Edificio Keng Ou, 21 Andar,

Bloco "A&B" Macau.



6.3 大會酒店

請參考本手冊內表格5"酒店住宿-申請表格"上有關大會酒店之 資料。

6.4 大會交通安排

A. 免費穿梭巴士路線及時間

羅保博士街 約每隔30分鐘一班

(近澳門廣場之上落客貨區)

祐漢市場街上落客貨區 約每隔30分鐘一班

(近美蓮大廈第四座)

荷蘭園大馬路 約每隔30分鐘一班

(近栢蕙巴士站)

氹仔成都街上落客貨區 約每隔30分鐘一班

(近濠景花園第二十一座)

日期	22/10	23/10	24/10
去程	11:30 - 17:30	09:30 - 17:30	09:30 - 16:30
回程	13:00 - 19:30	11:00 - 19:30	11:00 - 18:30

- *以上班次時間只供參考,穿梭車受路面交通情況影響,發車 及班次時間有可能出現不穩定情況。不便之處,敬請原諒!
- *10月24日(星期六)之公眾穿梭巴士班次將因應實際情況加密 至15-30分鐘一班。

B. 大會酒店免費穿梭巴士路線及時間

大會酒店專線 約每隔30分鐘一班

日期	22/10	23/10	24/10
去程	08:15 - 18:45		08:15 - 16:45
回程	11:00 - 20:30		11:00 - 18:30

C. 可到達會場之交通工具:

新福利公共汽車有限公司 15、25、25AX、25B、26、26A、51A、72、MT4號巴士 澳門公共汽車有限公司 21A、35、56、MT1、MT3、N3號巴士

*如有任何更改,以大會最後公佈為準或致電(853) 2882 8711 查詢。

6.3 Hotels

Please refer to the Hotel Accommodation - Application Form (Form 5) for information of hotels.

6.4 Transportation Arrangements

A. Free Shuttle Bus Routes & Schedules

Rua do Dr. Pedro José Lobo every 30 minutes

(Near The Macau Square)

every 30 minutes

Rua do Mercado de Iao Hon (Near Mei Lin Building Block4)

Avenida do Conselheiro Ferreira de Almeida

every 30 minutes

(Near Pak Wai Bus Stop)

every 30 minutes

Rua de Seng Tou (Near Urbanização Jardim Nova Taipa Block21)

Date	22/10	23/10	24/10
Departure	11:30 - 17:30	09:30 - 17:30	09:30 - 16:30
Return	13:00 - 19:30	11:00 - 19:30	11:00 - 18:30

^{*}The schedule is for reference only. Actual departure times and intervals are subject to change due to real-time traffic conditions. Thank you for your understanding.

every 30 minutes

B. Official Hotels shuttle bus Routes & Schedules

Official Hotels shuttle

Date	22/10	23/10	24/10
Departure	08:15 - 18:45		08:15 - 16:45
Return	11:00 - 20:30		11:00 - 18:30

C. Public Transportation Services:

Transmac Bus Bus No. 15, 25, 25 AX, 25B, 26, 26A, 51A, 72 and MT4 TCM Bus Bus No. 21A,35,56,MT1,MT3 and N3

* Should there be any changes, please refer to the final announcement of the Organiser or call enquiry hotline (853) 2882 8711.

^{*}According to the actual situation, shuttle bus frequency will increase to every 15-30 minutes on October 24th (Saturday).